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Dopravní komise se rozhodla spustit dotazník na facebookové skupině "Bílovice nad Svitavou" 
a děkuje Radě obce za jeho schválení.  

Komise projednala také stav schodů spojující ulice Jiráskova a Za Nádražím, na kterých jsou 
uvolněné dlažební kostky. Navrhla, aby byly kostky jednoduše upevněny zpět na své místo a 
požádala Radu obce, aby tuto informaci vzala v úvahu.  

 

Zapsal Tomáš Krajíček 


